
Obecní úřad Těchlovice
Těchlovice č.p. 37, 405 02 Děčín 2

 412 558 925   fax: 412 558 925   e-mail: ou.techlovice@volny.cz

Zápis z 2.      zasedání Zastupitelstva obce Těchlovice,  

konaného dne 5. února 2015 od 18:00 hodin v místní knihovně.

   Zasedání Zastupitelstva obce Těchlovice bylo zahájeno v 18:02 hodin starostkou obce Jaroslavou Hýlovou.

  Přítomni zastupitele:  J.Hýlová, J.Hýl, M.Cvejn, Mgr. K.Kolařík, Ing. M.Macháček
  Nepřítomna: Ing. R.Čepelová – bez omluvy

   Starostka  obce  konstatovala,  že  ze  sedmičlenného  zastupitelstva  je  přítomno  šest  členů,  takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné. Pozvánka byla zveřejněna jak na elektronické úřední desce tak na úřední 
desce  obce  od  27.1.2015,  zastupitelům  byla  předána  v  termínu  delším,  než  sedm  dní  před  konaným 
zasedáním. Dále uvedla, že zápis z 1. zasedání ZO je bez připomínek, a je považován za schválený.

       Navržený program: 
    

1. Zahájení
2. Schválení programu
3. Schválení ověřovatelů zápisu
4. Určení zapisovatele zápisu
5. Schválení rozpočtové změny č. 6/2014
6. Schválení smlouvy o odvádění odpadních vod
7. Změna nájemní smlouvy pro provozování internetu
8. Diskuze
9. Závěr

   Před schválením programu zasedání zastupitelstva navrhla starostka obce doplnění bodu programu a to o 
   bod „schválení ceníku pro svoz směsného komunálního odpadu na rok 2015“

2. Schválení programu   

Usnesení č. 1 
Zastupitelstvo obce schválilo program zasedání rozšířený o bod „schválení ceníku pro svoz směsného 
komunálního odpadu na rok 2015“.
Výsledek hlasování:
Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0

3. Schválení ověřovatelů zápisu  
Starostka navrhla za ověřovatele zápisu pana Martina Cvejna a pana Květoslava Kolaříka
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Usnesení č. 2
Zastupitelstvo obce schválilo ověřovatele zápisu pana Martina Cvejna a pana Květoslava Kolaříka 
Výsledek hlasování:
Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0

4. Určení zapisovatele zápisu:  
Starostka obce určila zapisovatelem zápisu paní Vlastu Krebsovou

5. Rozpočtové opatření č. 6/2014  
Starostka obce předložila zastupitelstvu návrh rozpočtového opatření č. 6/2014
( narovnání dotace, dar FK Český Lev ve výši 1 500,-Kč, úroky kanalizace a ČOV ) 

Usnesení č. 3 
Zastupitelstvo obce schválilo rozpočtové opatření č. 6/2014, které je přílohou tohoto zápisu.
Výsledek hlasování:
Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0

6. Schválení smlouvy o odvádění odpadních vod  
Starostka obce předložila zastupitelům návrh „smlouvy o  odvádění odpadních vod obecní kanalizací v 
obci Těchlovice“. Se smlouvou se mohli seznámit i občané obce jelikož byla k dispozici na elektronické 
úřední desce.

Usnesení č. 4 
Zastupitelstvo obce schválilo „smlouvu o  odvádění odpadních vod obecní kanalizací v obci 
Těchlovice“, která je přílohou tohoto zápisu.
Výsledek hlasování:
Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0

       
7. Změna nájemní smlouvy pro provozování internetu  

       Starostka seznámila zastupitele s tím, proč nemůže být nájemní smlouva pro provozování internetu 
schválena. Není výpověď od stávajícího nájemce Internethome s.r.o a záměr obce nebyl dle zákona 
zveřejněn.

Usnesení č. 5 
Zastupitelstvo obce neschválilo změnu nájemní smlouvy pro provozování internetu.
Výsledek hlasování:
Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0

        8.  Schválení ceníku pro svoz směsného komunálního odpadu na rok 2015
        Starostka seznámila zastupitele s novým ceníkem pro svoz komunálního odpadu na rok 2015
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Usnesení č. 6 
Zastupitelstvo obce schválilo ceník svozu komunálního odpadu na rok 2015, který je přílohou zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 6; Proti: 0; Zdržel se: 0

9.  Diskuze
       Starostka odpověděla p. Černému na jeho dotaz ohledně vyúčtování kanalizace a ČOV.
       Cena investice 45 000 000,-Kč, neuznatelné náklady 1 907 000,-Kč a úvěr obce u ČS 5 600 000,-Kč.

       p.Sluťák se dotazoval na skládku a nepořádek v Přední Lhotě u autobusové zastávky.
       Starostka odpověděla, že vše řešila s vedoucím pracovníků, kteří odklízejí zeminu a ten přislíbil
       nápravu. Odvoz zeminy a uklizení pozemku, který patří ČD musí být ukončen nejpozději do konce 
       února 2015.

       p.Sluťák a p. I.Sluťáková se dotazovali na nový jízdní řád a na problémy okolo nové autobusové 
       dopravy.
       Místostarosta předal p.Sluťákové vyrozumění KÚ-ÚK  odbor dopravní obslužnosti s tím, že se neplánují
       změny v jízdním řádu. Do příštího zasedání zjistí konkrétní věci k dotazům a na ně pak odpoví.

       p.Svoboda se dotazoval jak to bude s příspěvkem na jízdné pro občany starší 70-ti let. Zda budou vracet 
       příspěvek od obce který nevyčerpali v jízdném DP mD.
       Starostka odpověděla, že se tím budou zabývat zastupitelé na poradě a příští zasedání zastupitelstva
       mu odpoví.
    
    

10.  Závěr
       Starostka ukončila 2. zasedání zastupitelstva obce v 18:27 hod.

Zapsal:      ….……………………………….

Ověřil:       .….………………………………

Ověřil:      .……………………………………

                                                                                                                                          --------------------------------------------
                                                                                                                                                                Starostka  obce
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